



請立即落實雙普選

**Implement dual universal suffrage
promptly**



請勿違反一國兩制

**Protect the integrity of
one country, two systems**



請勿送中

No China extradition bill



請立即釋放所有
抗爭者

Free all the arrested protesters



請收回暴動定性

**Retract the riot characterization
of protesters**



**請成立獨立調查委員會
徹查警隊濫權濫暴**

**Establish an independent commission of
inquiry into police misconduct**



請佩戴警員委任證

Please show police warrant card
to verify police identity



請印上警員編號

**Display police identity number
on uniform**



請勿圍毆市民

Keep batons away
from unarmed citizens



請勿冒警

No unlawful impersonation of
the police

備註

1. 貼紙尺寸為 10x13 cm，配合地鐵車廂車門上貼紙 (only) 的尺寸
2. 有四邊圓角，想貼紙達至仿真度高的話記得裁掉
3. 可因應需要選擇設計、自行調較大小
4. 列印時用AI (adobe illustrator) 程式開啟此PDF檔，便可調較貼紙大小，複製貼紙到新artboard自行排版，或給印舖自行排版
(參考：一張A4紙可印上4張10x13cm貼紙；
用AI開原檔PDF上的貼紙為10x13cm)

Remarks

1. Sticker dimension is designed to be 10x13 cm, equivalent to that of the safety stickers on MTR train glass doors.
2. Remember to trim off the 4 rounded edges of the stickers if you desire a higher degree of imitation.
3. You may select the designs and adjust sizings depending on your purpose for the stickers.
4. To print, open the PDF with AI (adobe illustrator) to adjust sticker size (if needed), copy the stickers to a new artboard and arrange your printing layout, or pass it to the print shop and have them arrange for you.

(Reference:

- an A4 size canvas prints 4 10x13cm stickers
- The original PDF, when opened in AI, shows stickers with the size of 10x13cm)